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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

	

Írásbeli kérdés
dr. Kövér László,
az Országgyű lés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök űr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésrő l szóló 2012 . év i
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani -
rendészetért felel ős - feladatkörében Pintér Sándor miniszter úrhoz :

„Változott-e a véleménye?”
címmel ,

amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Budai Központi Kerületi Bíróság 2015 . január 29-i határozata megállapította, hog y
törvénysértő volt az Ökotárs Alapítvány székhelyén és munkatársainál végzett tavaly szeptember i
házkutatás, mert hiányzott a kényszerintézkedés általános feltétele .
A BKKB határozatban a következő áll : a Készenléti Rendőrség Nemzeti Nyomozó Iroda
korrupciós és gazdasági bűnözés elleni fóosztálya 2014 . szeptember 5-én rendelt el házkutatást az
Ökotárs Alapítvány székhelyén és a civil szervezet igazgatójának lakásán. Ekkor azonban hűtlen
kezelés bűntettének gyanúja nem állt fenn, jogosulatlan pénzügyi tevékenység b űntette miatt
nyomozás nem volt folyamatban. Ennek folytán a kényszerintézkedés elrendelésének általáno s
feltétele hiányzott, ezért a nyomozó hatóság határozata törvénysért ő volt .

Az MSZP kezdettől fogva hangot adott annak, hogy a civilek ellen elrendelt razzia politikailag
motivált, így tehát törvénytelen volt, ezért is fordultunk el őbb levélben az ORFK első emberéhez,
majd az Országgyű lés nyilvánossága elő tt Önhöz is .
Miniszter Úr, a Parlament 2014. november 10-i ülésén az ebben a tárgyban feltett azonnal i
kérdésemre kijelenttette, hogy az akció minden tekintetben jogszerű volt. Ám a BKKB
döntésével bebizonyosodott, hogy hamisak voltak azok az érvek, amelyek szerint a razziáró l
szóló döntések szakmai alapon születtek .



Tisztelt Miniszter Úr!

Dr. Harangozó Tamás képviselőtársam a Parlament 2015 . február 16-i ülésén Kontrát Károly
államtitkár urat interpellálta ebben az ügyben, de államtitkár úr válaszában szokásához híve n
leragadt a 2006 . októberi eseményeknél, és az interpellációra érdemben nem reagált .
Emiatt kérdezem Miniszter Urat, hogy a Budapesti Kerületi Bíróság január 29-i határozatát
követően is fenntartja-e véleményét, hogy a 2014 . szeptember 8-i akció - amelyben 43 készenlét i
rendőr szállta meg az Ökotárs Alapítvány székházát ; és ott, illetve a szervezet két munkatársána k
lakásán házkutatást folytatott – jogszerű volt?
A jogerős bírói döntés után szükségesnek tartja-e az ügyben bels ő vizsgálat indítását ?
Ha indult ilyen vizsgálat, akkor annak mi lett az eredménye, milyen felel ősségre vonás történt a
Nemzeti Nyomozó Irodánál a törvénysért ő eljárás miatt?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2015 . február 4

Dr. Bárándy'Gerly
MSZP

országgyű lési képviselő
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